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Z Á P I S N I C A 

z komisie MsZ pre šport zo dňa 16. septembra 2024 

 

Prítomní členovia komisie (4):  

J. Adamkovič, M. Medňanský, Mgr. T. Malek, Ing. M. Nerád, 

 

Ospravedlnení členovia komisie (3): 
Mgr. M. Antálek (predseda), L. Bukovčan, K. Fabiánová 

 

Tajomník komisie:  

Mgr. M. Krč 

 

Prizvaní a prítomní:  

Ing. J. Antalová, Mgr. L. Skurská 

 

P r o g r a m: 
 

1. Otvorenie 

2. Návrh rozdelenia dotácií pre športové kluby na 1. časť sezóny 2024/2025 

3. Rôzne pripomienky a interpelácie 

4. Záver 

 

 

K   p r i e b e h u   r o k o v a n i a : 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril o 16.02 hod. podpredseda komisie p. Adamkovič. Ospravedlnil 

neprítomnosť predsedu komisie p. Antálka, ktorý ho informoval, že dôvodu ochorenia sa nemôže 

dostaviť na zasadnutie. Ďalej informoval o prítomnosti členov a konštatoval, že ešte dvaja p. 

Bukovčan a p. Fabiánová sa z rokovania ospravedlnili.  

 

Podpredseda komisie privítal na zasadnutí aj p. Skurskú a oznámil, že bude novou tajomníčkou 

tejto komisie, keďže postupne preberá celú agendu ohľadom športu na MsÚ. 

 

Následne oznámil, že komisia sa bude riadiť programom, ktorý bol všetkým členom doručený 

spolu s prerokovávaným materiálom. Pred hlasovaním vyzval prítomných, či majú návrhy na 

doplnenie, príp. zmenu programu. Žiadna zmena ani doplnenie nebolo predložené a tak dal, za 

navrhnutý program a prerokovanie jednotlivých bodov nasledujúcich po sebe hlasovať.  

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA    4 

   PROTI   0  

ZDRŽAL SA 0 

 

Komisia zobrala na vedomie a schválila program zasadnutia. 

  

 

2. Návrh rozdelenia dotácií pre športové kluby na 1. časť sezóny 2024/2025 

Podpredseda komisie p. Adamkovič priblížil rozdelenie dotácií pre športové kluby na 1. časť 

sezóny 2024/2025. 
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Konštatoval, že do stanoveného termínu a to do 30.6.2024 predložilo svoje žiadosti o dotácie 

celkovo 7 subjektov/žiadateľov. Postupne predstavil jednotlivých žiadateľov, rozdelenie a postup 

pri prideľovaní dotácií. Informoval, že dotácie boli rozdeľované na základe kvantitatívnych 

a kvalitatívnych ukazovateľov a porovnal ho v jednotlivých klubov.  

 

Vysvetlil, že výpočet a jednotlivé bodové hodnotenia prebiehali pod dohľadom koordinátora pre 

športové dotácie, referenta odd. spoločenských služieb, vedúceho odd. ekonomiky a majetku 

mesta a tiež aj za jeho prítomnosti. Oznámil, že rozdeľovaná čiastka pre 1. časť sezóny 

2024/2025 bola vo výške 32.000 €. 

 

Tajomník komisie p. Krč doplnil, že vďaka vytvoreným prepočtovým tabuľkám, ktoré použili na 

výpočet aj zber dát od subjektov/žiadateľov boli veľmi nápomocné a za uplynulé obdobie boli 

prepočty rýchlejšie aj komfortnejšie.   

 

Podpredseda následne predstavil pridelenú dotáciu pre jednotlivých žiadateľov v prehľadnej 

tabuľke a vyzval prítomných, aby predložili prípadné otázky alebo pripomienky.  

 

Nikto z prítomných nepredložil žiadne doplnenia ani pripomienky a tak dal podpredseda komisie 

hlasovať za tento návrh rozdelenia športových dotácií.  

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA     4 

   PROTI    0  

ZDRŽAL SA  0 

 

Komisia pre šport odporúča MsZ v Starej Turej návrh pridelenia dotácií športovým 

klubom na 1. časť sezóny 2024/2025 schváliť so zaokrúhlením. 

 

Pridelená dotácia na 1. časť sezóny 2024/2025 

Žiadateľ Pridelená dotácia celkom 

Wushu centrum Stará Turá                              2 066,49 €  

Atletika Stará Turá                              1 638,42 €  

Tenisový klub Oskoruša Stará Turá                              1 473,02 €  

Mestský basketbalový klub Stará Turá                              9 515,50 €  

Mestský kolkársky klub Stará Turá                              2 068,14 €  

Klub športového aerobiku Stará Turá                              5 809,42 €  

Mestský futbalový klub Stará Turá                              9 429,01 €  

SPOLU         32 000 €  
 

 

3. Rôzne pripomienky a interpelácie 

V tomto bode priblížil p. Nerád projekt fotovoltického zariadenia, ktoré chcú inštalovať na 

plaváreň, čo by malo v budúcnosti zabezpečiť zníženie nákladov na energiu. 

Zároveň doplnil, že plaváreň bude v prevádzke určite do konca roku. Priblížil, že činnosť ukončil 

jeden plavčík a bude potrebovať min. ešte jedného, aby sa mohli so zostávajúcimi striedať. 

Informoval sa tiež na prípravu rozpočtu na rok 2025. 
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K tomu sa vyjadrila prítomná prednostka MsÚ p. Antalová a informovala, že „hrubý“ nástrel 

rozpočtu bude koncom tohto týždňa. Otázkou ostáva financovanie škôl, hlavne teda materských, 

čo má značný dopad na tvorbu rozpočtu.  

 

Pán Nerád upozornil na preštudovanie zákona o štátnej pomoci, ktorý odznel na Komisii pre 

ekonomiku, majetok mesta a podnikanie vzhľadom na to, že sa domnieval, že takýto zákon sa 

uplatňuje na prostriedky zo štátneho rozpočtu a nie z verejného. Doplnil, že podľa neho by štátnu 

pomoc mal kontrolovať prijímateľ dotačných prostriedkov a nie poskytovateľ, pretože nemá 

možnosť zistiť od akých subjektov prijímateľ ďalšiu pomoc/prostriedky prijal.  

Navrhol v prípade, že by bol výklad správny do budúcna požadovať od klubov potvrdenie ako 

doklad.  

 

Podpredseda komisie reagoval, že sa na tento zákon pozrie, aby si objasnil jeho výklad. Požiadal 

o objasnenie situácie s výmenou nádob na odpad, kedy sa v kontajnerovom stojisku menili 1100 l 

nádoby za 110 l. Opýtal sa na prevádzkovanie týchto nádob a platby. 

 

Reagoval p. Nerád, že tieto nádoby boli zmenené na podnet p. Miškovičovej z dôvodu vysokej 

platby za zbernú nádobu.  

 

O slovo sa prihlásil M. Krč a preveril možnosť bezplatného prenájmu telocvične k podujatiu 

MMA (Noc bojovníkov) o ktorý ho požiadal predseda bojového klubu Taurus Stará Turá.  

 

Odpovedal p. Nerád, že nie je problém telocvičňu prenajať avšak tak ako pre ostatné subjekty za 

poplatok, pretože inak nemôže zaručiť termín ani uvoľnenie vyťaženosti, ktorá v týchto halách 

panuje.  

 

V závere informoval podpredseda komisie p. Adamkovič, že do budúcna bude plánovaná 

príprava a aktualizácia Koncepcie rozvoja športu mesta Stará Turá a tiež myšlienka vzniku iného 

financovania športu prostredníctvom finančných mechaník so zapojením podnikateľského sektora 

v Starej Turej. Túto myšlienku chce predstaviť majiteľom na spoločnom stretnutí.  

Zatiaľ sa plánujú len počiatočné kroky k tomu a to zber dát od klubov, postupy, rozpočty klubov 

a pod.  

 

 

4. Záver 

Podpredseda komisie J. Adamkovič poďakoval prítomným členom za účasť a o 16.47 hod. 

ukončil zasadnutie.  
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            Zapísal:  Mgr. Miroslav Krč  ....................................... 

             

 

 

Schválil:  Jakub Adamkovič  ....................................... 

 

 

 

 

Stará Turá 16.09.2024 

HLASOVANIE ČLENOV KOMISIE 

  
 

            
 

        

  M. ANTÁLEK J. ADAMKOVIČ L. BUKOVČAN K. FABIÁNOVÁ 

BODY 

PROGRAMU 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 

1. X     X          
 

    

2. X     X          
 

    

  
 

            
 

        

  T. MALEK M. MEDŇANSKÝ M. NERÁD 
   

BODY 

PROGRAMU 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA    

1. X     X     X     
   

2. X     X     X   
    


